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IDRÆTSUDVALGSMØDE 

Aarhus Universitets-Sport, Studenternes hus, Frederik Nielsens Vej 4, Byg. 1420,  

8000 Aarhus C, www.aus.au.dk, E-mail: kommunikation@aus.au.dk 

 
Mødedato: 19-04-2023 kl. 18.00 
 
Mødelokale: Lokale på 2. sal i konferencecentret 
 
Indkaldte: Erik Meineche Schmidt (Formand), Stine Munkholm Jespersen (SR), Rasmus 
Wrang Andresen (Lommeulken), Teis Nørgaard (JAI-H), Sara Hai Abildtrup (ASV), Anders 
Vang Bjerrum (Aarhus Adventure). 
 
AUS: Johan Obenhausen Selmer, Kathrine Lysdahl, Ronja Engstad Poulsen 
 
Fraværende: Stine Munkholm Jespersen (SR) 
 
Dagsorden 
 
Formalia 

1. Godkendelse af dagsorden.  
2. Godkendelse af referat fra sidst.  

 
Information 

1. Velkommen til vores nye DSFI-ansvarlige Ronja  
 

2. Annexhallen + PadelSpace (Johan)  
 

a. Badminton i Annexhallen er gået rigtig godt. Vi har forlænget til slutningen af 
april, da der har været en rigtig stor opbakning dette forår. Vi har i perioder 
været nede på 2-3 ledige baner pr. dag.  

b. Vi har dog stadig lidt problemer med, at ketchere forsvinder.  
c. Der skal eventuelt bestilles nye ketchere hjem inden september. Eventuelt 

skal vi have en lidt mere permanent aftale med Zerv eller anden virksomhed, 
der kan tilbyde os billige ketchere og bolde.   

d. Kontakten til PadelSpace er desværre døet lidt ud. Vi skal gentage kontakten 
med dem eller med nogle, der er mere respektive. Der er nok mange 
dagtimer, der ikke fyldes ud, så det må være muligt at lave en god aftale 
med et padelcenter uden for midtbyen.  

 
3. AU-RUN lørdag d. 20. maj 2023 (Johan) 

a. AU-RUN afholdes lørdag d. 20. maj 2023 og arrangeres i samarbejde med 
Studenterrådet. Der mangler at blive lavet en plakat, men ellers er det lagt ud 
på vores forskellige sociale platforme.  
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b. Der stræbes efter 400-500 deltagere. Der er t-shirts til alle, der er tilmeldt 
inden den 6. maj.  

c. Der er stadig bekymringer blandt IU-medlemmerne ift. DSFI og de 
økonomiske forhold, men der er allerede bedre styr på det i år, 
sammenlignet med sidste år.   

i. Der er dog en diskussion om billetpriser ift. sidste år. Øl og drinks er 
blevet dyrere igen. Stiger med 5 kroner både for en drink og en øl, så 
prisen bliver 35 kroner.  

e. IU ønsker at se regnestykket vedrørende et forventet overskud. Det foreløbige 
regnestykke siger, at der nok skal være et overskud på 200-300 tusinde 
kroner baseret på et deltagerantal på 15.000. Vi er dog endnu ikke sikre på, 
at det tillades at hæve deltagerantallet fra 12.000 til 15.000.  

i. Johan (AUS) tager bekymringerne med til DSFI ansvarlige hos 
Studenterrådet.  

ii. Erik (formand) får tilsendt oversigt over beregninger.  
f. I forhold til bestyrelse af barerne er der generelt bedre styr og kontrol over 

dette i år.  
 

4. Netværksmøde med DGI d. 26/4 (Kathrine) 
a. AUS afholder netværksmøde med DGI onsdag d. 26/4 hvor fokus vil være på 

velkomstmøde og lederkursus til fordel og som tilbud for vores 
medlemsklubber.  

b. Der vil blive fuldt op på dette til næste IU-møde.  
 

5. Surftur med De Brede Planker til Tamragth i Marokko i påsken 2023 (Kathrine + 
Johan) 

a. Generelt en rigtig god surftur. 10 rigtig søde studerende deltog. Alle synes, at 
det var en fantastisk tur og vil anbefale det til venner og bekendte. Alle vil 
generelt gerne deltage igen, så vi forhåbentligt kan få fyldt resortet helt op 
næste år.  

b. De Brede Planker var lidt overflødige og har primært fungeret som 
mellemmænd. Der var ikke så meget kontakt med dem på turen. Til næste år 
kan vi eventuelt bare kontakte resortet og booke gennem dem.  

c. Der var surf undervisning og instruktion hver dag. Fire instruktører og så blev 
man inddelt efter niveau, hvilket fungerede rigtig godt.  

d. Derudover var der en markedsdag og en udflugt til Paradise Valley, hvor 
deltagerne kunne springe fra vipper og bade.  

e. Vi skal have planlagt næste års tur tidligt, eventuelt allerede inden 
Studiemessen i slutningen af august 2023, så vi kan nå ud til flere studerende 
og få endnu flere med.  

 
6. Repræsentantskabsmøde onsdag d. 10. maj 2023 (Kathrine) 

a. IU stiller aftensmad og øl og vand til rådighed.  
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Diskussion/beslutninger 
1. Ungdomshold i en AUS klub (Sara) 

a. ASV ser stor interesse i at få stablet et ungdomshold for 14-18 år på benene. 
Det skal være et sted, hvor unge nye spillere kan udvikles og indsluses i 
klubben, fra folkeskole til gymnasie niveau. Der er pt. intet andet 
ungdomsvolley i Aarhus, men der er stor efterspørgsel på det.   

b. Som vi talte om sidst, er der ingen regler for, hvorfor dette ikke skulle kunne 
lade sig gøre. Der er dog ikke baggrund for økonomisk støtte, da de ikke er 
universitetsstuderende.  
 

2. Præmier til forskellige foreningers arrangementer (Kathrine) 
a. Forskellige foreninger kontakter ofte AUS for sponsorater af præmier til 

forskellige arrangementer. IU mener dog, at vi i stedet for at sponsorere dette, 
bør gøre en indsats for at lave en anden form for konkurrence eller 
reklamering, f.eks. ved Studiemesserne i august og januar/februar, så de 
studerende ser os på den måde.  

 
 
 
Afrunding 

1. Eventuelt  
a. Vi har tidligere diskuteret, at det kunne være spændende at få en løbeklub 

ind under vores paraply. Dette er stadig på tegnebrættet. Hvis vi skal have en 
løbeklub, skal det være en klub for folk, der gerne vil træne. Under alle 
omstændigheder, skal vi have fundet nogle, som gerne vil hjælpe os.  

b. AUS tager dette op på netværksmødet med DGI den 26/4 for at. 
c. Vi kan eventuelt undersøge noget fondssøgning - Dette tages op på næste 

IU-møde.  
2. Næste IU-møde 

a. Mandag d. 22/5 klokken 18.00.  
 
 


